

Title (en)

Mattress for users with physical impairments

Title (de)

Matratze für körperlich beeinträchtigte Anwender

Title (fr)

Matelas pour handicapés physiques

Publication

EP 2777435 A1 20140917 (DE)

Application

EP 14154048 A 20140205

Priority

CH 5722013 A 20130311

Abstract (en)

The mattress (1) has an outer mattress covering (40) with volume portions with fillings whose material properties are selected by consideration of impairments of a user in body regions. The outer mattress covering is closed and comprises a frame structure (30) within which a supporting module (20) is provided. An inner mattress (10) is placed on the module. The inner mattress comprises a comfort layer (11) and an orthopedic layer (12) and the volume portions with the fillings enclosed in an inner mattress covering (16). The outer covering is provided with a slide fastener (41). The orthopedics layer is made natural material e.g. wool or down feather. The fillings are provided with different strain hardness or different foam materials such as viscoelastic foam material, latex foam material or cold foam or water deposits.

Abstract (de)

Die Matratze (1), die der Lagerung körperlich beeinträchtigter Anwender dient, umfasst eine äusseren Matratzenhülle (40), die Volumenanteile mit Füllungen (111, 112, 113, 114) einschliesst, deren Materialeigenschaften unter Berücksichtigung der Beeinträchtigungen des Anwenders in den betreffenden Körperzonen gewählt sind. Erfindungsgemäss ist die äussere Matratzenhülle (40) abschliessbar und schliesst eine Rahmenstruktur (30) ein, innerhalb der wenigstens ein Stützmodul (20) vorgesehen ist, auf dem eine Innenmatratze (10) abgelegt ist, die mehrere Lagen (11, 12, ...) sowie die Volumenanteile mit den entsprechenden Füllungen (111, 112, 113, 114) umfasst, die in einer inneren Matratzenhülle (16) eingeschlossen sind.

IPC 8 full level

A47C 23/04 (2006.01); **A47C 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 23/04 (2013.01); **A47C 27/001** (2013.01)

Citation (applicant)

WO 2009048209 A1 20090416 - AN JUNG HO [KR]

Citation (search report)

[A] WO 2009048209 A1 20090416 - AN JUNG HO [KR]

Cited by

DE102017119699A1; AT520382A3; AT520382B1; EP3960037A1; EP3089624A4

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

CH 706743 B1 20140131; EP 2777435 A1 20140917; EP 2777435 B1 20160120

DOCDB simple family (application)

CH 5722013 A 20130311; EP 14154048 A 20140205